The 15th Hong Kong International Nursing Forum cum International Forum on Proactive Health and Ageing

[First Announcement]

The world is facing an irreversible wave of population aging. According to the United Nations World Social Report 2023, the growth rate of the population aged 65 and above has reached a historical peak, and this demographic is projected to account for over 16% of the global population by 2050. In response to the increasingly severe challenges posed by population aging, it is imperative to explore new ideas and solutions, promote proactive health development, and strengthen nursing leadership in transforming health systems - thereby contributing to a better and more harmonious global health future.

On the occasion of the 30th anniversary of the School of Nursing, The University of Hong Kong, the School of Nursing at The University of Hong Kong and the Xiangya School of Nursing at Central South University, in collaboration with the Hong Kong Ta Kung Wen Wei Media Group, will jointly host *the 15th Hong Kong International Nursing Forum cum International Forum on Proactive Health and Ageing*. The forum will bring together global experts and cutting-edge innovations to foster international academic exchange and cooperation.

The forum is scheduled to be held in Hong Kong from October 31 to November 1, 2025, under the theme "Cross-Disciplinary Innovation and Nursing Leadership: Advancing Health, Shaping a Future of Excellence." Experts and scholars from nursing and related disciplines worldwide will be invited to share the latest research findings and engage in discussions on key topics such as active health and ageing and nursing leadership, promoting interdisciplinary development. We sincerely welcome all colleagues to register and participate in this event.

Further details are provided below:

1. Conference Overview

1.1 Theme: "Cross-Disciplinary Innovation and Nursing Leadership: Advancing Health,

Shaping a Future of Excellence"

1.2 Aims:

- to promote interdisciplinary development in nursing
- to facilitate communication and collaboration among nurses, healthcare professionals, and policymakers, fostering dialogue across roles and sectors
- to strengthen international cooperation and enhance global influence in the field of

nursing and health system transformation

1.3 Language: English (Simultaneous interpretation in Mandarin will be provided)

2. Participants

Experts, researchers, young scholars, educators, clinical practitioners, and students in nursing and related disciplines.

3. Date and Venue

3.1 Agenda (tentative):

- October 31 (Friday): 8:00–9:00, Conference Registration
- October 31 (Friday): Opening Ceremony, Keynote Address, Symposium, Poster Presentations
- November 1 (Saturday): Keynote Address, Symposium, Roundtable Discussions, Concurrent Oral Presentations, Poster Presentations, Closing Ceremony

3.2 Venue: Cheung Kung Hai Conference Centre, Medical Campus, The University of Hong Kong.

4. Call for abstract

This conference calls for the latest cutting-edge research achievements from various disciplines, including but not limited to nursing, clinical medicine, basic medical sciences, public health and preventive medicine, computer science and technology, social sciences, and related fields.

All submissions must be research abstracts that have not been widely presented at academic conferences. All submitted abstracts will undergo expert review, and quality abstracts will be accepted for oral or poster presentations in the forum. The organising committee reserves the right to make the final decision on all abstracts. Each abstract can only have one presenting author, who may or may not be the first author. Each presenting author may submit a maximum of one abstract. There is no limit on the number of abstracts submitted as first author or co-author.

4.1 Submission Guideline:

- Abstract must be submitted online only, through the designated submission site. Please stay tuned for updates about the submission system.
- Abstracts must be written in English.
- The abstract title should be no more than 20 words.

- The abstract text should be no more than 300 words and should be structured with: Background and Objectives, Methods, Results, Conclusions.
- Tables, graphs, images and citations should not be included.
- 4.2 Session Topics:

Please Identify one category that matches the abstract most from the list below:

- Chronic care management and long-term care
- Digital innovation and AI in healthcare
- Health care systems and policy
- Innovations in education
- Interdisciplinary research
- Nursing leadership
- Primary healthcare and nursing
- Proactive health and ageing
- Others
- 4.3 Abstract Submission Deadline: August 20, 2025, 23:59 (UTC+8 / HK Time)

				Registration Fee	
Participation Format	Registration Method	Payment	Registration deadline	Delegates	Current students with valid student proof
On-site participation	Online	Online payment	October 15, 2025 23:59 (UTC+8 / HK Time)	HKD 1,600.00	HKD 800.00

5. Registration Fee

Notes:

5.1 Details regarding the payment method for the registration fee will be provided in the second round of the forum notice. Please stay tuned for updates.

5.2 Participants will be considered successfully registered only after completing the payment. This is required to secure participation eligibility and receive conference materials.

5.3 All accommodation bookings and expenses are the responsibility of the participants. A list of recommended accommodation options will be provided in due course.

6. Others

- 6.1 Registration fees are non-refundable.
- 6.2 Enquiry:

Tell: (852) 3917 6619 Fax: (852) 2872 6079 Email: hknf@hku.hk

> School of Nursing, LKS Faculty of Medicine, The University of Hong Kong Xiangya School of Nursing, Central South University Hong Kong Ta Kung Wen Wei Media Group June 24, 2025

第十五届香港国际护理论坛暨主动健康与老龄化国际论坛

【第一轮会议通知】

发布日期: 2025年6月24日

全球正面临不可逆转的老龄化浪潮。根据联合国《2023年世界社会报告》,65岁及以上人口的增长速度已达历史峰值,预计到2050年,其占比将突破16%。面对日益严峻的人口老龄化形势,亟需探索新的思路与解决方案,推动主动健康发展,强化护理领导力在健康体系变革中的关键作用,从而助力构建更加美好与和谐的全球健康未来。

值此香港大学护理学院三十周年院庆之际,香港大学护理学院、中南大学 湘雅护理学院联合香港大公文汇传媒集团,共同举办"第十五届香港国际护理论 坛暨主动健康与老龄化国际论坛"。本次论坛将以开放包容的姿态,汇聚全球专 家与前沿技术,促进国际学术交流与合作。

论坛拟于 2025 年 10 月 31 日至 11 月 1 日在香港召开,主题为"跨域共创、 护士领航:守护健康 共筑卓越未来"。届时,将邀请海内外护理及相关学科的 专家、学者,围绕主动健康与老龄化、护理领导力等核心议题,分享最新研究 成果,推动跨学科融合发展。我们诚挚欢迎广大同仁积极报名参会,共襄盛 会。

具体事宜通知如下:

一、会议基本信息

1、会议主题: "跨域共创、护士领航: 守护健康, 共筑卓越未来"

2、会议目的:

本次会议旨在推动护理跨学科发展,促进护士、医务人员与政策制定者之间的交流与合作,加强国际合作并提升护理与卫生系统转型的全球影响力。 3、会议语言:英语(配备普通话即时传译)

二、参会对象

海内外护理与相关学科专家、科研人员、青年学者、教师、临床工作者、学 生。

三、参会时间与地点

1、日程安排(暂定):

(1) 10月31日(星期五): 8:00~9:00, 会议报到

(2) 10月31日(星期五):开幕式、主题演讲、分论坛、壁报交流

(3)11月01日(星期六):主题演讲、分论坛、圆桌讨论、口头报告、壁报交流、闭幕式

2、会议地点:香港大学医学院钟江海会议中心演讲厅

四、会议征稿

本次会议征集各学科最新前沿研究成果,涵盖但不限于护理学、临床医 学、基础医学、公共卫生与预防医学、计算机科学与技术、社会学等方向。

所有投稿须为尚未在国内外学术会议上广泛分享的研究摘要,所有稿件提 交后将进行专家评审,优秀稿件将入选论坛,进行口头报告或海报展示。组委 会有权对所有摘要作出最终决定。每篇摘要仅限一位报告作者,报告作者可以 是第一作者,也可以不是。每位报告作者最多可提交1篇摘要。作为第一作者 或共同作者提交的摘要数量不设限制。

1、摘要格式要求:

- 摘要仅可通过指定的在线投稿系统进行提交。请持续关注有关具体投稿系统的通知。
- 摘要须用英文撰写。
- 摘要标题不得超过 20 个单词。
- 摘要正文不得超过 300 个单词,并应包括以下结构:背景与目的、方法、结果、结论。
- 摘要中不得包含表格、图表、图片和参考文献。
- 2、征稿主题:

请从下面的列表中找出一个最符合摘要的类别:

- 主动健康与老龄化
- 慢病管理与长期照护
- 卫生保健中的科技创新与人工智能
- 医疗系统与政策
- 创新教育
- 跨学科研究
- 护理领导力
- 基层医疗与护理
- 其他
- 3、截稿日期: 2025 年 8 月 20 日 23:59 (UTC+8/HK Time)

五、收费标准

				会议注册费		
参会	报名	缴费	およ口田		持有有效学生	
形式	方式	方式	截止日期	非学生	证明的在校学	
					生	
线下	网络	线上	2025年10月15日23:59	1600	800	
参会	报名	支付	(UTC+8 / HK Time)	港元/人	港元/人	

说明:

1、会议注册费具体支付方式见于本论坛第二轮会议通知,请持续关注。

2、论坛参会人员须完成缴费方视为报名成功,以确保参会资格及会议资料的发放。

3、所有住宿预订及相关费用由参会者自行承担。推荐住宿列表将适时提供。

六、其他事项

1、会议一旦缴费注册成功,将不接受任何情况的退款申请。

2、论坛秘书处:

(1) 电话: (852) 3917 6619

(2) 传真: (852) 2872 6079

(3) 电子邮箱: hknf@hku.hk

香港大学护理学院 中南大学湘雅护理学院 香港大公文汇传媒集团 2025 年 6 月 24 日